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§ 4 
Avrop genom förnyad konkurrensutsättning avseende IT 
konsulttjänster  
Utveckling av feriejobbens digitala verktyg 
AMF 2024/990 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden gav arbetsmarknadsförvaltningen i 

uppdrag att genomföra förnyad konkurrensutsättning 
2. Arbetsmarknadsnämnden gav förvaltningschefen i uppdrag 

att fatta upphandlingsadministrativa beslut och 
tilldelningsbeslut samt hantera eventuell överprövning. 

3. Arbetsmarknadsnämnden gav förvaltningschefen i uppdrag 
att underteckna och/eller häva avtal, svara för löpande 
avtalshantering inklusive beslut om eventuella 
förlängningar, förändringar, kompletteringar och/eller tillägg 
till avtalen, utifrån affärsmässiga grunder. 

4. Arbetsmarknadsnämnden gav förvaltningschefen i uppdrag 
att vid behov avbryta upphandlingen. 

5. Arbetsmarknadsnämnden gav förvaltningschefen möjlighet 
till delegering av samtliga beslut gällande upphandlingen 
samt avtal till ekonomichef. 

6. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 
omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Ärendet avser avrop genom förnyad konkurrensutsättning av IT-
konsulttjänst för utveckling av feriejobbens digitala verktyg. 
 
För att möta upp förväntningar och behov av digitala 
tjänster/verktyg hos ungdomar som söker feriejobb, arbetsplatser 
som erbjuder feriejobb och stadens feriejobbshandläggare behöver 
förvaltningen vidareutveckla och anpassa de digitala verktygen. 
 
För att genomföra fortsatt utveckling krävs ett tätt samarbete med 
IT-leverantör som har god kännedom om stadens arbete med 
feriejobb samt kunskaper i de digitala verktyg vi använder i forma 
av CRM och system E-tjänster. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat den 250313. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) fann, med instämmande 
från samtliga ledamöter, att nämnden beslutade enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2024/990-1 Avrop genom förnyad 
konkurrensutsättning avseende IT-konsulttjänster 

 AMF 2024/990-2 Upphandlingsdokument FKU  
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§ 5 
Fastställande av reviderad delegationsordning för 
arbetsmarknadsnämnden  
AMF 2025/312 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att delegera förtecknade 

ärenden och ärendegrupper enligt bilaga till 
förvaltningschefen. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att förvaltningschefen 
får rätt att vidaredelegera förtecknade ärenden och 
ärendegrupper till annan anställd. 

3. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att anmälan av beslut 
sker löpande till arbetsmarknadsnämnden, om inte annat 
anges i delegationsförteckningen. 

4. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ordförande, eller vid 
dennes frånvaro vice ordförande, på nämndens vägnar får 
besluta i ärenden som är så brådskande att 
nämndensnavgörande inte kan avvaktas. 

5. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna föreslagna 
förändringar i delegationsordningen, enligt bilaga, och att 
den därmed ersätter tidigare beslut. 

6. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 
omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Arbetsmarknadsnämnden beslutade den 20 februari 2024 om 
aktualisering av delegationsordningen för 
arbetsmarknadsförvaltningen. Efter den senaste revideringen har det 
uppkommit behov av att göra ytterligare revideringar i 
delegationsordningen. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen har därför tagit fram ett förslag om 
ändringar i delegationsordningen. Förslaget innebär att beslut om att 
utse dataskyddsombud delegeras till förvaltningschef. Vidare görs 
ett tillägg av två beslutstyper med anledning av ikraftträdande av 
lag (2022:818) om den offentliga sektorns tillgängliggörande av 
data. 
 
Inom Ekonomi, upphandling m.m. i 2.9 till 2.13 uppdateras 
beloppsgränserna för de ärenden som ska anmälas till nämnd och 
diarieföras. 
 
Inom området Kommunal vuxenutbildning och särskild utbildning 
för vuxna består förändringarna av ändring av delegat i vissa beslut 
samt omstrukturering. Dessa förändringar syftar till att förenkla och 
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skapa enlighet i hanteringen av beslut fattade på delegation för de 
olika komvuxformerna (grundläggande, gymnasial, sfi och anpassad 
utbildning). 
 
Övriga förändringar som föreslås är redaktionella och av 
administrativ karaktär och syftar till ökad tydlighet i 
delegationsordningen 
 
Förändringarna i delegationsordningen återges med markeringar i 
bifogad förteckning. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat den 250321. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) fann, med instämmande 
från samtliga ledamöter, att nämnden beslutade enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2025/312-1 Fastställande av reviderad 
delegationsordning för arbetsmarknadsnämnden 

 1969836 Förslag till förändringar i deltagationsordning för 
arbetsmarknadsnämnden 
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§ 6 
Utseende av dataskyddsombud för 
arbetsmarknadsnämnden  
AMF 2025/335 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden utsåg en upphandlad konsult från 

Afactor, organisationsnummer 559287-1940, som 
Dataskyddsombud för arbetsmarknadsnämnden och 
arbetsmarknadsförvaltningen under tiden för gällande avtal. 

2. Dataskyddsombudet anmäls till tillsynsmyndigheten 
Integritetskyddsmyndigheten (IMY) efter beslut. 

3. Arbetsmarknadsförvaltningen fick i uppdrag att vid byte av 
konsult inom avtalet anmäla nytt dataskyddsombud till IMY. 

4. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 
omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
EU:s Dataskyddsförordning, även kallad GDPR, syftar till att värna 
skyddet för levande individers personliga integritet vid behandling 
av personuppgifter. 
 
Arbetsmarknadsnämnden är personuppgiftsansvarig vilket innebär 
att det är nämnden som bär huvudansvaret för att de personuppgifter 
som behandlas inom nämndens olika verksamheter hanteras korrekt. 
Enligt förordningen behöver ett Dataskyddsombud utses av den 
personuppgiftsansvarige. Dataskyddsombudets funktion kan 
beskrivas som en internrevisor, vars uppgift är att löpande granska 
att nämndens hantering av personuppgifter sker i enlighet med 
förordningen. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen samarbetar med serviceförvaltningen, 
kulturförvaltningen, kyrkogårdsförvaltningen och 
idrottsförvaltningen om en gemensam konsult som 
dataskyddsombud. Serviceförvaltningen har tecknat ett nytt 
avropsavtal med företaget Afactor AB, dnr SF 2025/215. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen föreslår att upphandlad konsult från 
Afactor, som uppfyller de krav som ställs för att kunna verka som 
Dataskyddsombud, utnämns till 
arbetsmarknadsnämndens Dataskyddsombud. Förvaltningen 
föreslår också att beslutet anmäls till Integritetskyddsmyndigheten 
(IMY) och att förvaltningen ges i uppdrag att vid eventuellt byte av 
konsult anmäla nytt dataskyddsombud till IMY. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
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tjänsteutlåtande daterat den 250313. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) fann, med instämmande 
från samtliga ledamöter, att nämnden beslutade enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2025/335-1 Utseende av dataskyddsombud för 
arbetsmarknadsnämnden 
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§ 10 
Yttrande över remiss av Riktlinjer om representation, 
mutor och jäv  
Remiss från kommunstyrelsen, KS 2024/1242 
AMF 2024/994 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som yttrande över remissen. 
2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att omedelbart justera 

paragrafen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsledningskontoret inledde under år 2023 en översyn av 
styrdokumentet Riktlinjer om mutor och representation, med 
anledning av synpunkter och frågor som inkommit från 
förvaltningar och bolag inom staden. Översynen har nu lett fram till 
det remitterade förslaget Riktlinjer om representation, mutor och jäv 
m.m. Förslaget till riktlinjer föreslås ersätta stadens nuvarande 
riktlinjer. 
  
Utgångspunkten vid omarbetningen och revideringen av riktlinjerna 
har varit att tydliggöra stadens förhållningssätt. Nya avsnitt om 
bisysslor, stadens visselblåsarfunktion och anvisningar vid 
misstanke om brott och allvarliga oegentligheter har lagts till. 
Därutöver har det skett revideringar i disposition, struktur och 
språk. 
  
Arbetsmarknadsförvaltningen välkomnar att riktlinjerna uppdaterats 
avseende disposition, struktur och språk, så att en ökad läsbarhet 
och tydlighet nås samt att det tydliggörs att det är varje 
medarbetares ansvar att sätta sig in i och följa riktlinjerna. 
Förvaltningen är positiv till att riktlinjerna kompletterats med nya 
avsnitt avseende bisysslor, visselblåsarfunktion och anvisningar 
avseende förfarande vid misstanke om brott och allvarliga 
oegentligheter. 
  
Arbetsmarknadsförvaltningen anser att titeln på riktlinjerna bör 
kompletteras med bisysslor, eftersom detta ämne i någon mån 
skiljer sig från övriga delar i riktlinjerna 
  
Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat den 250313 
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Förslag till beslut 
1. Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att 
nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
  
2. Ledamoten Christina Tufvesson (L) yrkade att nämnden 
skulle bifalla Liberalernas förslag till beslut enligt nedan: 
  

1. Att delvis bifalla förslag till beslut 
2. Att riktlinjerna revideras i enlighet med det som anförs 
3. Att därutöver anföra 

 
Den senaste tidens våldsvåg med flertalet explosioner är ett stort 
samhällsproblem för Stockholm som behöver tas på största allvar. 
Människor ska slippa behöva känna rädsla för att få sina 
trappuppgångar eller fasader sprängda, och i värsta fall skadas eller 
dödas i dessa våldsdåd. Samtidigt som polisen och brandförsvaret 
har ett huvudansvar för tillsynen av sprängmedel, kan och bör 
Stockholms stad göra mer för att stärka säkerheten inom sina egna 
verksamheter. 
 
Liberalerna har fått rapporter om att det är relativt enkelt att 
olagligen komma åt sprängmedel genom stöld och svinn vid 
transporter och från byggplatser. Detta innebär att sprängmedel 
riskerar att hamna i kriminella händer och användas för att skapa 
skräck och förstörelse. En faktor som förvärrar denna situation är 
risken för jäv och korruption inom stadens verksamheter och dess 
bolag, vilket kan underlätta att sprängmedel läcker ut. 
 
Liberalerna anser därför att Stockholms stad omgående behöver 
vidta skärpta åtgärder för att motverka jäv och korruption kopplat 
till sprängmedelshantering i byggprojekt och entreprenadarbeten. I 
det arbetet är det särskilt viktigt att säkerställa att stadens riktlinjer 
om representation, mutor och jäv efterlevs strikt och inkluderas i 
alla upphandlingar och avtal med entreprenörer. 
 
Staden bör skyndsamt säkerställa att säkerhetsrutinerna för 
sprängmedelshantering inom alla byggprojekt där staden och dess 
bolag är involverade efterlevs och skärps vid behov, med tydliga 
krav på säker förvaring och transport av sprängmedel. Personer som 
hanterar kontrollen och tillsyn av sprängmedel bör regelbundet 
kontrolleras för att motverka jäv och korruption. Vidare är det 
viktigt att betona att arbetet måste ske i samråd med andra berörda 
tillsynsmyndigheter och att staden tillsammans med dem måste 
säkerställa att inget ramlar mellan stolarna. 
 
Tillsynen av entreprenörer måste skärpas för att identifiera och 
förebygga risker kopplade till jäv och otillåten påverkan. Stadens 
visselblåsarfunktion ska också uppmuntras till att användas aktivt 
för att rapportera misstänkt oegentlighet inom 
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sprängmedelshanteringen. 
 
Liberalernas målsättning är att helt förhindra att sprängmedel kan 
läcka från stadens verksamheter. Vi uppmanar kommunstyrelsen att 
ta initiativ för att genomföra en översyn av nuvarande 
säkerhetsåtgärder och presentera förslag på ytterligare skärpningar 
där risker identifieras. 
 
Stockholmarna ska kunna lita på att staden gör allt den kan för att 
förhindra att farliga ämnen hamnar i orätta händer och skapa en 
tryggare stad för alla. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) ställde yrkandena mot 
varandra och fann att nämnden beslutade enligt förvaltningens 
förslag till beslut. 

 
Reservation  
Ledamoten Christina Tufvesson (L) reserverade sig mot beslutet till 
förmån för Liberalernas förslag till beslut. 
  

Särskilt uttalande 
 
Ledamoten Ann Kristin Carlberg (SD) lämnade följande 
särskilda uttalande. 
Stadsledningskontoret inledde under år 2023 en översyn av 
styrdokumentet ”Riktlinjer om mutor och representation”. Det nya 
förslaget föreslås ersätta stadens nuvarande riktlinjer som senast 
reviderades 2015. Översynen har lett till en omarbetning snarare än 
en uppdatering av befintliga riktlinjer med förändrad disposition 
och struktur i dokumentet. De reviderade riktlinjerna föreslås gälla 
samtliga nämnder och bolag i staden. 
  
Sedan 2015 då riktlinjerna senast uppdaterades, har det svenska 
samhället i flera avseenden förändrats i grunden. Den grova 
organiserade brottsligheten har eskalerat kraftigt, inte bara mot 
medborgarna och företag, utan även som bedrägerier genom 
infiltration i landets förvaltningar och myndigheter.  En 
tystnadskultur har också avslöjats där missförhållanden dolts för 
skydda egna verksamheter och dess domäner. 
  
Det är därför olyckligt att endast en översyn gjorts av befintliga 
riktlinjer och inte en uppdatering för anpassning till de nya 
förutsättningar som råder i kampen mot den grova organiserade 
brottsligheten. 
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Handlingar i ärendet 

 AMF 2024/994-2 Yttrande över remiss av Riktlinjer om 
representation, mutor och jäv m.m. 

 AMF 2024/994-1.2 Bilaga - Riktlinjer om representation, 
mutor och jäv m.m 
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§ 11 
Yttrande över remiss av Program för öppen förskola  
Remiss från kommunstyrelsen KS 2024/1410 
AMF 2024/1019 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över 
remissen. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har bett arbetsmarknadsnämnden yttra sig om 
Stockholms stads förslag till ett program för öppen förskola. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen är positiv till ett gemensamt program 
för öppen förskola. Förvaltningen delar särskilt beskrivningen att 
öppen förskola kan bidra till etablering och stärkt integration för 
utrikesfödda föräldrar och deras barn. Arbetsmarknadsförvaltningen 
lyfter några mindre förtydliganden och tillägg till programmet som 
bland annat rör sfi för föräldralediga, studie- och yrkesvägledares 
yrkesroll och möjlig samverkan med stadens jobbtorg. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat den 250313 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) fann, med instämmande 
från samtliga ledamöter, att nämnden beslutade enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
  

Särskilt uttalande 

  
Vice ordföranden Johan Kling (C) lämnade följande särskilda 
uttalande. 
 
Vi i Centerpartiet är positiva till det nya programmet för öppen 
förskola. De öppna förskolorna ska vara självklara mötesplatser i 
lokalsamhället för de familjer som är hemma med små barn. Därför 
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är viktigt att säkerställa att det finns tillräckligt med öppna förskolor 
i varje stadsdel som överensstämmer med det faktiska behovet. I de 
öppna förskolorna ska föräldrar kunna mötas och utbyta 
erfarenheter kring föräldraskapet, samtidigt som deras barn deltar i 
pedagogisk verksamhet och kanske får den allra första kontakten 
med barn i sin egen ålder. 
  
Centerpartiet vill utreda möjligheten att inrätta familjesociala team i 
varje stadsdel. De familjesociala teamen ska vara en samverkan 
mellan förskola, vårdnadshavare och socialtjänst. I praktiken skulle 
det innebära att varje stadsdel har en socionom från socialtjänsten, 
som är kopplad till förskolorna, med uppdrag att stötta upp 
personalen att tidigt fånga upp barn och familjer i behov av mer 
stöd. Vi ser även stora möjligheter att inkludera de öppna 
förskolorna i dessa team, då personal i den öppna förskolan inte 
sällan möter familjer i behov av stöd. 
  
Vi ser mycket positivt på att den öppna förskolan samarbetar med 
samhällslotsar och stadsdelsmammor för att nå ut till fler personer i 
målgruppen, och för att öka inskrivningsgraden i den ordinarie 
förskolan. Det är också glädjande att Stockholms stad erbjuder 
introduktionsförskola, dvs. språkstödjande aktiviteter för föräldrar 
och barn under ledning av SFI-lärare, som en del av den öppna 
förskolans verksamhet. 
  
Ledamoten Per Rosencrantz (M) m.fl. lämnade följande 
särskilda uttalande. 
 
I grunden är den öppna förskolan en mötesplats för barn och 
föräldrar. De låga trösklarna till den öppna förskolan är värda att 
bejaka. Den öppna förskolan ska varken ersätta den ordinarie 
förskolans verksamhet eller tungt betona integration i sin 
verksamhet. I stället finns det andra värden som bör vara i centrum. 
Utifrån ett integrationsperspektiv är det dock betydelsefullt att även 
betona personalens kunskaper i det svenska språket som en del av 
den öppna förskolans basplatta. 
  
Moderaterna önskar också att öppna förskolor ska vara lokaliserade 
över hela Stockholm, det är en angelägen pusselbit i arbetet med att 
bli en mer barnvänlig stad. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2024/1019-2 Yttrande över remiss av Program för 
öppen förskola 

 AMF 2024/1019-1.2 Bilaga - Program för öppen förskola 
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§ 12 
Yttrande över remiss av Ökat uppgiftsutbyte i det 
brottsförebyggande arbetet (SOU 2024:87)  
Remiss från kommunstyrelsen, KS 2025/136 
AMF 2025/181 
 

Beslut  
1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över 
remissen. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att omedelbart justera 
paragrafen 

 

Sammanfattning av ärendet  
I utredningens slutbetänkande Ökat uppgiftsutbyte i det 
brottsförebyggande arbetet (SOU 2024:87) – skolan och 
socialtjänstens behov, lämnas flera förslag som ökar uppgiftsflödet 
mellan skolan och socialtjänsten, i syfte att förebygga och förhindra 
brottslig verksamhet. Förslagen föreslås träda i kraft den 1 juli 
2026. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen menar att det kan finnas fog för att ett 
utökat uppgiftsutbyte mellan skola och socialtjänst i syfte att 
förebygga och förhindra brottslighet. Samtidigt finns risker med ett 
utökat uppgiftsflöde. Förslagen innebär en utökad uppgiftshantering 
för skolor, vilket kan vara resurskrävande. Ytterligare en risk är att 
skolor kan få svårare att lyckas med sitt utbildande uppdrag om 
elever känner oro för att skolan kan komma att sprida känsliga 
uppgifter vidare. 
 
Det kan vidare vara svårt att bedöma för enskilda lärare och rektorer 
vilka uppgifter som är relevanta för att förebygga eller förhindra 
brott och som därmed ska kunna lämnas till socialtjänsten. På 
samma sätt kan det vara svårt att bedöma hur uppgifter som lämnas 
till skolan från Polismyndigheten, Säkerhetspolisen eller 
socialtjänsten i syfte att förhindra brottslighet ska hanteras på 
skolan. Det är angeläget med en större tydlighet i vägledningen 
kring detta. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen föreslår att arbetsmarknadsnämnden 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som sitt yttrande över remissen. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen har redovisat ärendet i ett 
tjänsteutlåtande daterat den 250313 
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Arbetsmarknadsnämnden 

 
 

Protokoll nr 2/2025 
 

2025-03-25 

Förslag till beslut 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) yrkade att nämnden 
skulle bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Arvid Vikman Rindevall (S) fann, med instämmande 
från samtliga ledamöter, att nämnden beslutade enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 AMF 2025/181-2 Yttrande över remiss av Ökat 
uppgiftsutbyte i det brottsförebyggande arbetet 

 AMF 2025/181-1.1 Remiss av Betänkandet - Ökat 
uppgiftsutbyte i det brottsförebyggande arbetet - skolans och 
socialtjänstens behov (SOU 2024:87) 
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